

Title (en)

Package for packaging at least one object under a retractable plastic film.

Title (de)

Verpackung zum Verpacken wenigstens eines Gegenstandes mittels einer Schrumpffolie.

Title (fr)

Emballage pour le conditionnement sous film plastique rétractable d'au moins un objet.

Publication

EP 0323354 A1 19890705 (FR)

Application

EP 88403349 A 19881228

Priority

FR 8718315 A 19871229

Abstract (en)

The invention relates to a package for packaging at least one object, of the type comprising a package body in a semi-rigid material, such as cardboard or corrugated cardboard, and a film (14) of a retractable plastic material which is integral with the said body and is intended, after retraction, to hold the said object in position therein. In this package, the film (14) of retractable plastic material extends over the base parallel to two walls (4) or to the flaps (6) which line them, the said film being glued down against the inner face of the base and locked in the glued position by pinching between the base and the flaps lining the latter. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un emballage pour le conditionnement d'au moins un objet, du type comprennant un corps d'emballage en un matériau semi-rigide tel que le carton ou le carton ondulé, et un film d'une matière plastique rétractable, (14), qui est solidaire dudit corps et est destiné, après rétraction, à y maintenir ledit objet en position. Dans cet emballage, le film (14) de matière plastique rétractable s'étend sur le fond parallèlement à deux parois (4) ou aux volets (6) les doublant, ledit film étant contrecollé contre la face interne du fond et verrouillé dans la position collée par pincement entre le fond et les volets doublant celui-ci.

IPC 1-7

B65D 5/50

IPC 8 full level

B65D 5/50 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/5028 (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] EP 0170570 A1 19860205 - SOCAR [FR]
- [AD] FR 2506722 A1 19821203 - SOCAR [FR]
- [A] FR 2590548 A1 19870529 - SAVOYE HENRY [FR]
- [A] US 2837261 A 19580603 - STENGER RICHARD C

Cited by

FR2754522A1; FR2900391A1; FR2731980A1; FR2754518A1; GB2418420A; US2008142407A1; EP1209090A1; FR2816917A1; FR2854136A1; EP1348635A1; FR2837742A1; EP1197435A1; FR2815019A1; US6264034B1; US6216871B1; WO9816434A1; US10987889B2; US11001026B2; US11607858B2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0323354 A1 19890705; EP 0323354 B1 19911218; DE 3867056 D1 19920130; ES 2029062 T3 19920716; FR 2625181 A1 19890630; FR 2625181 B1 19900622

DOCDB simple family (application)

EP 88403349 A 19881228; DE 3867056 T 19881228; ES 88403349 T 19881228; FR 8718315 A 19871229